

Lin Guo Dong 林国栋

Partner - Bi'an FlowerCapital Partner, Deputy Director of Blockchain Committee - China Communications Industry Association

In 2008, Lin Guo Dong began to work in the financial industry.

In 2012, he became a partner of two private equity companies and began to engage in the equity investment industry. In 2017, he became a partner of Bi'an FlowerCapital.

In 2016, the blockchain incubator was established to start the incubation blockchain enterprise. Guo Dong is currently the deputy director of the China Communications Industry Association Blockchain Special Committee. He has an extensive operational experience, where he participated in the chain reform projects, enterprise chain reform projects of several local governments and adding blockchain reform to physical projects.

2008年开始从事金融行业。

2012 年成为两家私募基金公司的合伙人开始从事股权投资行业,2017 年成为 Bi'an FlowerCapital (彼岸花资本) 合伙人

2016 成立区块链孵化器开始孵化区块链企业,成为中国通信工业协会区块链专委会副 主任,参与多个地方政府的链改项目及企业链改项目,对实体项目加区块链改革有丰 富的运营经验